
khabar _varzesh i
khabar.varzeshi

خط و نشان 
کشتی ایران 
برای آمریکا

داستان 
تاریخی از یک 
عشق ممنوعه

6اروپاکشتی  عجیب7
ولی واقعی

 ســود
  ۳۵  میلیاردی 

 استقلال  از  انتقال 
بعدی   صیادمنش

w w w . k h a b a r v a r z e s h i . c o m

بيسـت وپنجم سـال  ـ    1400 دی   20  دو شـنبه 
تومـان  5000 ـ   8صفحـه  ـ    7046 شـماره 

گلسومرانمیخوردیم
استقلالرامیبردیم

ربیعی: فقط به تجربه تیم مجیدی باختیم

گلاره ناظمی در گفت وگو با خبرورزشی: کوپال 
بیشترین نقش را در موفقیت های من داشته

مریم ایراندوست در گفت وگو با خبرورزشی:
ملی پوشان فوتبال ذهن برنده دارند

 بعد از حذف تلخ 
پرسپولیس و استقلال از آسیا

 مهم ترین رقبـای من
آقایان  هستند

 ۹۰ دقیقـه برای
مردم  ایران می جنگیم 

شکایت یک ایجنت ذهن عیسی را به هم ریخته است
درخواست آل کثیر از باشگاه پرسپولیس:

برایمنوکیلبگیرید

 تیم ملی در خطر
حذف از جام جهانی 

به خاطر حذف 
 

استقلال و پرسپولیس...

ونفوتبال
فدراسی


ـزاردلار

۸۰هــ

ریمهشد
ج

آل کثیر به همبازیانش:  صدای زانویم را نشنیدم، رباطم  پاره نشده

اولویت های گل محمدی 
برای خرید نیم فصل 

استراتژی یحیی در نقل و انتقالات عوض شد

مربی سابق  پرسپولیس 
دچار آلزایمر شد

یک اتفاق تلخ

۱۴ بازی بدون باخت برای فرهاد

استقلالدرآستانه
ثبتیکرکورد

تاریخـی

فیفا  بفهمد  مجلس 
ورود کرده،  درِ فوتبال 

را تخته می کند 

روشن: بابت حذف 
استقلال باید تبریک بگوییم!

خبرگردی
NEWS BROWSING

سرمقاله
E d i t o r i a lفرهاد اشراقي

با حذف از جام جهاني  ادب مي شویم؟
بعد از حذف پرسپوليس و استقلال از ليگ قهرمانان آسيا حالا صحبت از 
حذف احتمالي تيم ملي از رقابت هاي جام جهاني  هم شنيده مي شود. خبر 
تلخي كه اميدواريم واقعيت نداشته باشد چراكه تلخي آن به مراتب بيشتر 

از حذف پرسپوليس و استقلال از رقابت هاي آسيايي است. 
بعد از هياهوي حذف آبي و قرمز از آسيا، كم نبودند كساني كه گفتند 
همان بهتر كه حذف شديم تا زيرساخت ها را درست كنيم و مسائلي چون 
مالكيت مشترك دو باشگاه و حق پخش تلويزيوني درست شود اما سؤال 
اينجاست كه آيا اگر تيم ملي ايران هم از جام جهاني  حذف شود، برايمان 
درس عبرت مي شــود و همه كارها را همان طور كه هست و بايد باشد، 
پيش مي بريم يــا نه؟ حذف تيم ملي از جام جهاني  كه البته اميدواريم 
واقعيت نداشته باشد، مسلماً تبعات بسيار زيادي دارد و غم فوتبال ايران 

را سنگين تر مي كند. 
 در خبرها آمده بود احتمال حذف پرسپوليس و استقلال از رقابت هاي 
سال ۲۰۲۳ ليگ قهرمانان آسيا هم وجود دارد اما همه اين حذف شدن ها 
و شكست ها به شرطي خوب است كه درس بگيريم در حالي كه تجربه و 

تاريخ نشان مي دهد ما خيلي اهل درس گرفتن نيستيم. 

 طاهري : قهرماني نيم فصل 
آبی پوشان را ارضا نمي كند

 با حذف پرسپوليس 
 و استقلال،  عربستان 

به آرزويش رسيد
بيــژن طاهري مدير تيم اســتقلال در 
گفت وگو با خبر ورزشي، درباره بازي اين 
تيم مقابل مس رفســنجان، بخت زياد 
استقلال براي كســب عنوان قهرماني 
نيم فصل و البته موضوع حذف استقلال از 
آســيا و تأثير آن روي بازيكنان اين تيم 

اظهاراتي را مطرح كرد.
    اســتقلال با برد مقابل مس رفسنجان 

جایگاهش را در صدر جدول تثبيت کرد!
خدا را شكر تيم ما روز به روز بهتر مي شود و 
اين از زحمات كادر فني و بازيكنان اســت. 
شكل و شيوه بازي ما مشخص است و كاملًا 
مي توان فهميد كه كادر فني بازي به بازي با 
اشراف به شرايط تيم مقابل به ميدان مي رود. 
البته به نظرم اينكه در حال حاضر استقلال 
صدرنشين است اتفاق مهمي نيست. جايگاه 
واقعي استقلال همين جاست. گرچه بنا به 
دلايلي در سال هاي گذشته نتوانسته بود 
چنين شرايطي داشته باشد و اتفاقاتي رخ 
مي داد كه اســتقلال را از جايگاه اصلي  اش 

دور مي كرد. 
    با این شــرایط فکر مي کنيد استقلال 

قهرمان نيم فصل مي شود؟

مطمئن باشيد قهرماني نيم فصل ما را ارضا 
نمي كند. ما اميدوار به قهرماني ليگ هستيم 

و آن وقت است كه خوشحال خواهيم 
شد. 

    حریف رفسنجاني تيم تان 
را چطور دیدید؟

اولاً بايد به اين تيم تبريك 
بگويم. هم به مديريتش و هم 

به كادر فني  اش. آقاي ربيعي 
تيم خيلي خوبي را روانه ميدان 

كرده بود. يك تيم بسيار خطرناك و 
بابرنامه اما ما از ابتداي بازي كه وارد ميدان 
شديم براي حريف برنامه داشتيم. اين بازي 
يك مســابقه پاياپاي بود كه در نهايت ما 

 توانستيم برنده شويم. 
    موضوع حذف استقلال از آسيا پيش از 
بازي شما مطرح شد. این موضوع تأثيري 

روي بازیکنان شما نداشت؟ 
اين چيزها روحيه بازيكنان اســتقلال را 
خراب نمي كند. تيم ما با اين مسائل افت 
نخواهد كرد. شك نكنيد چيزي جز برنده 
نشــدن بازيكنــان اســتقلال را ناراحت 

نمي كند. 

    بازگشت وریا غفوري 
به ترکيب تيم را چطور 

دیدید؟
هميشه حضور بزرگ ترها 
در جمعي كه در آن جوان زياد 
اســت خيلي كمك كننده است. 
اينكه وريا بالاخره سلامتي  اش را به دست آورد 

باعث خوشحالي همه اعضاي تيم شد. 
    حالا که فرهاد مجيدي گفته دو بازیکن 
خارجي و دو بازیکن ایراني به اســتقلال 
مي آیند نقل و انتقالات براي تيم  تان شروع 

شده است؟
نه مــا هنــوز وارد فصل نقــل و انتقالات 
نشده ايم. استقلال سه بازي خيلي مهم در 
پيــش دارد. دو بــازي در ليگ و يك بازي 

حساس در جام حذفي. 
    درباره پنالتي دوم استقلال کادر فني 
مس رفسنجان انتقاداتي مطرح کرد. به نظر 

شما این انتقادات به جا بود؟
به هر حال چيزي بود كه داور تشخيص داد 
نه ما. به نظرم همه بايد تابع تصميمات داور 

باشند. 
    در حاشيه بازي اتفاق خاصي رخ نداد؟

كادر فني و نيمكت تيــم مس فوق  العاده 
باشــخصيت بودند و بــدون هيچ حرف و 
حديثي آمدند و رفتند. ما هم كه به خواسته 
فرهاد مجيــدي روي نيمكت هيچ حرفي 
نمي زنيم تا مشكلي نباشد. فوتبال در چنين 

شرايطي جذاب تر است. 
    باشگاه استقلال با انتشار بيانيه اي رسماً 
حذف این تيم از ليگ قهرمانان را اعلام کرد. 

این موضوع را چطور تحليل مي کنيد؟
واقعاً غم بزرگي بود كه براي هواداران و اهالي 
استقلال رقم خورد. همه ناراحت هستند و 
كاري هم از دست ما برنمي آمد. اين اتفاق 
نبايد مي افتاد. به هر حــال عده اي در اين 

زمينه يا كوتاهي كردند 
و يا كارهايــي كه كردند 

كافي نبود. ايــن اتفاقات به 
ســال هاي قبل برمي گردد كه 

اميدوارم ديگر تكرار نشود. 
    غيبت استقلال و پرسپوليس چه 

تأثيري در شرایط مسابقات آسيایي 
خواهد داشت؟

ايــن دو باشــگاه دو تيــم پرطرفــدار و 
افتخارآفرين آســيا بوده اند. قطعاً آنها از 
خدايشان اســت كه ما دراين مسابقات 
نباشيم. در اين صورت شانس عربستان، 
امــارات، قطر و بقيه كشــورهاي منطقه 
زيادتر مي شود. مطمئنم كه اين كشورها 
خيلي دوست داشتند ما نباشيم و حالا به 
خواسته  و آرزوهاي شان رسيدند. اميدوارم 
اين آخرين سالي باشد كه استقلال از آسيا 

حذف مي شود. 

صدرنشيني جايگاه 
هميشگي استقلال 
است و خوشحالي 

ندارد

به خاطر حذف استقلال و پرسپوليس   
فدراسيون فوتبال 80 هزار دلار جريمه شد 

فدراسيون فوتبال به خاطر عدم تأييد مجوز حرفه اي تيم هاي استقلال 
و پرســپوليس و همچنين گل گهر جريمه نقدي خواهد شــد. كميته 
انضباطي كنفدراســيون فوتبال آسيا در جلسه 16 دي در مورد ميزان 
محروميت تيم هايي كه مجوز حرفه اي شان تأييد نشده، تصميم گيري 
خواهد كرد. در اين جلســه همچنين باشگاه ها و فدراسيون هاي ملي 
جريمه نقدي خواهند شد.  فدراسيون فوتبال ايران پيش تر 1۲۰ هزار 
دلار به اين خاطر جريمه نقدي شده بود كه 4۰ هزار دلار از اين جريمه 
اعمال و 8۰ هزار دلار به حالت تعليق درآمد كه به خاطر عدم تأييد مجوز 
حرفه اي تيم هاي اســتقلال، پرسپوليس و گل گهر اين جريمه اجرايي 
خواهد شــد. به واقع اكنون فدراسيون فوتبال ايران 8۰ هزار دلاري كه 
قبلاً جريمه شده بود و به حالت تعليق درآمد را بايد پرداخت كند. ممكن 
است كميته انضباطي فدراسيون فوتبال آسيا مجدداً فدراسيون فوتبال 
ايران را به خاطر عدم تأييد مجوز حرفه اي تيم هاي استقلال، پرسپوليس 

و گل گهر جريمه نقدي كند. 

آزمون با زنيت تمديد مي کند    
و به اردوي تيم ملي مي  آيد   

سردار آزمون پيش از حضور در اردوي تيم ملي به بهانه بازي با عراق 
و امارات قرارداد خود را با تيم روســي تمديد خواهد كرد. در ابتداي 
فصل هم پيش از حضور ســردار در اردوي تيم ملي به بهانه بازي با 
سوريه گفته شد آزمون راهي ليون خواهد شد تا با تيم فرانسوي قرارداد 
امضا كند و بعد به اردوي تيم ملي ملحق خواهد شد اما در حالي كه 
خيلي ها دنباله سردار آزمون را در فرانسه مي گرفتند، او در گنبد و در 
كنار خانواده مشغول استراحت بود. او اين بار هم قصد ندارد راهي تيم 
ليون شود و به نظر مي رسد قرارداد خود را با تيم روسي تمديد خواهد 
كرد.  از آنجايي كه ايران جزو كشــورهاي اوراســيا به حســاب مي  آيد 
سردار آزمون براي تيم زنيت بازيكن خارجي به حساب نمي آيد و از 
ســويي مالياتي كه او در روســيه پرداخت مي كند، به مراتب كمتر از 
فرانسه خواهد بود. براساس خبرهاي رسيده باشگاه زنيت كه از فروش 
سردار با مبلغي كه پيش بيني كرده بود  )۲5 ميليون يورو( نااميد شده، 
حالا تصميم گرفته با افزايش دســتمزد آزمون، قراردادش را براي دو 
سال ديگر تمديد كند. در چنين شرايطي آپشن فروش سردار براي 
دستيابي به سود براي زنيت باقي مي ماند.  كارشناسان به زنيت توصيه 
كرده اند براي حفظ قدرت خود در ليگ برتر روسيه بايد قرارداد خود 
را با آزمون تمديد كند. به خصوص كه زيوبا ۳4 ساله شده و قرارداد 
اين مهاجم هم رو به پايان است. سردار آزمون 8 سال است در فوتبال 
روسيه توپ مي زند. او طي اين مدت براي تيم هاي روبين، روستوف و 

زنيت بازي كرده است.
نارضايتي يحيي از چند پرسپوليسي   

پرســپوليس در هفته چهاردهم ليگ برتر مقابل تيم انتهاي جدولي 
شهرخودرو قرار گرفت. تيمي كه قبل از بازي مقابل پرسپوليس فقط ۳ 
امتياز داشت و صاحب بدترين خط دفاع ليگ برتر هم بود. خيلي ها فكر 
مي كردند پرســپوليس مقابل شهرخودرو بازي راحتي در پيش دارد و 
مثل آب خوردن اين تيم را شكست مي دهد اما در عمل اتفاق ديگري 
رخ داد و نه تنها پرسپوليس موفق نشد ضعيف ترين تيم ليگ را شكست 
دهد، بلكه نمايش بسيار بدي هم از اين تيم شاهد بوديم. پرسپوليس 
در 45 دقيقه نخست نمايش متوسطي داشت ولي در نيمه دوم با وجود 
اينكه نياز مبرمي به گلزني و گرفتن ۳ امتياز داشــتند، يكي از بدترين 
نمايش هاي پرسپوليس را شاهد بوديم. عملكرد ضعيف و دور از انتظار 
برخي از بازيكنان پرسپوليس در اين بازي، نه تنها صداي هواداران اين 
تيم را درآورده، بلكه باعث نارضايتي سرمربي پرسپوليس هم شده است. 
آن طور كه شنيديم يحيي اصلًا از عملكرد چند بازيكن پرسپوليس در 
اين فصل راضي نيست و انتظار به مراتب بيشتري از اين نفرات داشت. 
آن طور كه مشخص اســت، بعضي از اين بازيكنان از پرسپوليس جدا 
مي شوند و يحيي از همين حالا به دنبال پيدا كردن جانشينان مناسبي 

براي اين بازيكنان مي گردد. 

محسن گروسي در گفت وگو با خبرورزشي، درباره 
ديدار تيم هاي استقلال و مس رفسنجان، همچنين 
حواشي پس از نشست خبري فرهاد مجيدي و حمله 

مددي به او اظهاراتي را مطرح كرد:
  دیدار تيم هاي استقلال و مس رفسنجان را چطور 

ارزیابي کردید؟
استقلال در اين بازي قطعاً به آن چيزي كه دنبالش بود 
در  كه  را  دوستان  برخي  مي بينم  ولي  رسيد 
مصاحبه هايشان مي گويند استقلال زيبا بازي نمي كند. 
من يك سؤال دارم ؛ آيا چند سال بعد كسي سؤال مي كند 
در فلان دوره كه مثلًا استقلال يا سپاهان قهرمان شدند 
زيبا هم بازي مي كردند؟ ما در حال حاضر مي بينيم 
استقلال در مسابقاتش نتايج لازم را مي گيرد و اين از هر 
چيزي در اين شرايط مهمتر است. نتايج استقلال خيلي 

خوب بوده و فقط يك مشكل وجود دارد. 
  چه مشکلي؟

اينكه استقلال در 1۰ دقيقه پاياني بازي تمركزش را از 
دست مي دهد و اين مي تواند به راهكاري براي حريفان 

اين تيم تبديل شود. ما اين را در سه مسابقه مقابل فجر، 
آلومينيوم و همين بازي با مس كاملًا حس كرديم ولي 
در كل استقلال بازي مهمي را مقابل تيم خوب مس 
ايده آل  اين شرايط  اميدوارم  برنده شد.  رفسنجان 

همچنان براي استقلال پايدار بماند. 
  حذف استقلال از آسيا را چطور تحليل مي کنيد؟

اين مشكل سال هاست كه گريبانگير فوتبال ماست. 
موضوع خصوصي سازي حرف امروز و ديروز نيست. 
متأسفانه از آنچه مي ترسيديم سرمان آمد. اين نقطه 
ضعف فوتبال ايران است. گرچه اين اتفاق براي همه 
فوتبالي ها تلخ بود ولي بايد به ديد مثبت به آن نگاه كرد 
تا به سرعت باشگاه هاي مان را حرفه اي و خصوصي كنيم. 
  در جریان حمله احمد مددي به سرمربي استقلال 
قرار گرفتيد؟ اینکه در واکنش به کنفرانس خبري 

سرمربي استقلال به شدت به او حمله کرده است؟
اصلاً كاري ندارم كه مددي چه گفته، فقط اين را مي گويم 
شما همان آدمي بوديد كه در استقلال هيچ كس شما را 
به عنوان مديرعامل قبول نداشت. نه بازيكنان، نه كادر 

فني و نه حتي هيئت مديره اش! هيچ كس غير از وزارت 
ورزش از شما حمايت نمي كرد. الان هم چون مي بينيد 
تيم رو به شرايط مثبت قرار گرفته، باز هم مي خواهيد 

در تيم تنش ايجاد كنيد. 
  اما این موضوع از طرف سرمربي استقلال استارت خورد!

من به عنوان يك دوست و برادر به فرهاد مي گويم به 
هيچ وجه خودش را در چنين مسائلي وارد نكند. آنها در 
اين روزها دنبال راهي هستند تا تمركز مجيدي را از او 
بگيرند. اين خواسته آنهاست. به ياد داريم در سال هاي 
اخير چطور در روزهايي كه استقلال اوج مي گرفت با 
انتشار قراردادهاي وريا غفوري يا استراماچوني و خيلي 
مسائل ديگر كه نمي خواهم آنها را باز كنم، كاري 
مي كردند كه چوب لاي چرخ استقلال بگذارند. اتفاقاً 
مجيدي مي تواند با تمركز روي تيمش نتايج بهتري 
بگيرد و مخالفانش را از اين طريق سر جايشان بنشاند. 
دوستان استقلالي هم به جاي انتقاد از زيبا بازي نكردن 
استقلال بايد از تيم حمايت كنند و آب به آسياب 

دشمن نريزند. 

اللهيار صيادمنش بعد از يك فصل حضور در استقلال و درخشش در اين تيم، 
ســال ۲۰19 از استقلال راهي تيم فنرباغچه تركيه شد. صيادمنش در اين 
چند سال به صورت قرضي در استانبول اسپور و زوريا لوهانسك اوكراين بازي 
كرد و عملكرد خوب اين مهاجم در ليگ اوكراين باعث شد مشتريان خوبي 
در قاره اروپا پيدا كند. قرارداد قرضي اللهيار با تيم زوريا به اتمام رسيده و اين 
بازيكن ملي پوش حالا به تركيه بازگشته است. آن طور كه رسانه هاي تركيه اي 
خبر دادند، مهاجم ۲۰ ساله فنرباغچه از تيم هال سيتي كه در چمپيون شيپ 
انگليس حضور دارد پيشنهاد جدي دارد و حتي مذاكراتي انجام شده است 
و تيم فنرباغچه رقم فروش قطعي اين بازيكن را 5/5 ميليون يورو اعلام كرده 
است.  در زمان انتقال صيادمنش از استقلال به تيم فنرباغچه مديران وقت 
باشگاه استقلال موفق شدند در قرارداد اين بازيكن يك آپشن ويژه قرارداد 
دهند كه براساس آن، آبي ها از دو انتقال قطعي بعدي صيادمنش سود ببرند. 
صيادمنش در حالي در سال ۲۰19 با قراردادي 85۰ هزار دلاري به فنرباغچه 
پيوست كه قرار شد در اولين انتقال قطعي صيادمنش ۲۰ درصد و در دومين 
انتقال او 1۷/5 درصد به حساب استقلال واريز شود و حالا اگر فنرباغچه انتقال 
او را با 5/5 ميليون يورو قطعي كند، سود بزرگي به استقلال خواهد رسيد. با 
توجه به قيمت يورو در بازار كه رقمي حدود ۳۲ هزار تومان است، ۲۰ درصد 
قــرارداد انتقال صيادمنش از فنرباغچه رقمي حدود ۳5 ميليارد تومان را به 
حساب استقلال واريز مي كند و حالا بايد منتظر ماند و ديد اين انتقال، نهايي 
خواهد شــد يا نه. به اين نكته هم اشاره كنيم كه در فضاي مجازي اين خبر 
مطرح شده كه اللهيار عليرغم تأييد پيشنهاد از هال سيتي، گفته ترجيحش 

حضور در ليگ بلژيك و بازي براي اندرلخت است. 

مددي را هيچ کس قبول نداشت، حالا هم دست از سر استقلال برنمي دارد
گروسي: تا ديدند استقلال اوج گرفته دوباره شروع كردند

 پيكان زير ذره بين 
مردان مخفي استقلال 

تدارك ويژه مجيدي براي جام حذفي 

استقلال اين فصل علاوه بر ليگ برتر، براي جام حذفي هم 
حســابي برنامه دارد. اگرچه اســتقلالي ها در بازي اول 
جام حذفي خود مقابل نود اروميه دچار دردسر بسيار بزرگي 
شــدند ولي همچنان در گردونه مسابقات باقي مانده اند و 
سه شنبه هفته آينده بايد در همين چارچوب برابر پيكان 
صف آرايي كنند. جام حذفي هميشه حكايت خاص خودش 
را دارد و گاهي اوقات اشتباهات كوچك، تاوان هاي بسيار 
بزرگي را به همراه مي آورد روي همين اصل كادر فني آبي ها 
به طور ويژه عملكــرد پيكاني ها در ليگ برتــر را زير نظر 
گرفته اند. علاوه بر آن، گروه آناليز استقلال نيز به صورت 
مخفيانه و بي سروصدا شــاگردان مجتبي حسيني را زير 
ذره بين برده اند تا تمام نقاط ضعف و قوت اين تيم را براي 
فرهاد مجيدي و دستيارانش به طور كامل تشريح كنند. 
پيكان فصل گذشته هم در جام حذفي به مصاف استقلال 
رفت و با شكست برابر مردان مجيدي از گردونه مسابقات 
حذف شــد.  مجيدي چندي قبل تأكيد كرده بود دلش 
مي خواهد استقلال دوباره به فينال جام حذفي برسد و اين 

بار كاپ قهرماني را بالاي سر خود ببرد. 

 سود ۳۵ ميلياردي استقلال 
از انتقال بعدي صيادمنش 

پرسپوليس كم كم شرايطي را تجربه 
مي كند كه فصل گذشته استقلال با 
تعداد زياد مصدومانش تجربه كرده 
بود. پرسپوليسي ها در حال حاضر 6 
مصدوم دارند كه وضعيت بسياري از 
آنها براي بازي بعدي با فجرسپاسي 
شيراز مشخص نيســت. در ليست 
مصدومان پرسپوليس نام نفراتي چون 
حامد پاكدل، وحدت هنانوف، محمد 
شريفي، اميد عاليشاه، علي شجاعي و 
عيســي آل كثير به چشم مي خورد.  
شــايد در تمام فصول گذشته كمتر 

پيش آمده بود كه پرســپوليس اين 
تعــداد مصــدوم را در تركيب خود 
داشته باشد. البته در اين زمينه ركورد 
در دست استقلال است كه در مقطعي 
حتي 1۰ مصدوم داشت و مربيان اين 
تيم بــا مشــكلات زيــادي مواجه 
مي شدند. گل محمدي اميدوار است 
تعــدادي از اين بازيكنــان به بازي 
پنج شــنبه با فجرسپاسي برسند هر 
چند بعيد است نفراتي چون هنانوف 
يا شريفي تا روز بازي با نماينده شيراز 

به شرايط آرماني برسند. 

 مصدومان پرسپوليس 6تايي شدند
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